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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ  29/2010 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ  461/2010  

 
Στην Καλαµάτα σήµερα, την 30η Σεπτεµβρίου 2010, ηµέρα Πέµπτη  και ώρα 9:00 µ.µ., στην 
αίθουσα του ∆ηµοτικού Συµβουλίου του ∆ηµαρχιακού Καταστήµατος της οδού Αριστοµένους 
αριθµός 28, συνέρχεται στην 29η/2010 συνεδρίαση το ∆ηµοτικό Συµβούλιο του ∆ήµου 
Καλαµάτας, µετά την από 24-09-2010 πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία επιδόθηκε 
σύµφωνα µε το νόµο. 
 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα µέλη του Σώµατος οι κ.κ. : 1) Καρατζέας Παναγιώτης,  
Πρόεδρος του Σώµατος, 2) Αθανασόπουλος Κων/νος, 3) Γιαννακούλας Γρηγόριος, 4) Γουρδέας 
Ανδρέας, 5) Ηλιόπουλος Αθανάσιος (προσέλευση στην υπ’ αριθµ. 456 απόφαση), 6) 
Ηλιόπουλος Παναγιώτης, 7) Καµβυσίδης Ιωάννης, 8) Κλείδωνας Θεοφάνης, 9) Κοσµόπουλος 
Βασίλειος, 10) Κουδούνης Αργύριος, 11) Κουρκουτάς Γεώργιος, 12) Λαγανάκος Γεώργιος, 13)  
Μιχαλόπουλος Σωτήριος, 14) Μπάκας Ιωάννης, 15) Μπασακίδης Νικόλαος, 16) Μπούχαλης 
∆ηµήτριος, 17) Νταγιόπουλος Γεώργιος (προσέλευση στην υπ’ αριθµ. 443 απόφαση), 18) 
Παπαµικρούλης Παναγιώτης, 19) Πολίτης ∆ηµήτριος, 20) Σπίνος Γεώργιος και  21) Τσακαλάκου 
Σταυρούλα (προσέλευση στην υπ’ αριθµ. 448 απόφαση).   
 
∆εν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόµιµα, οι δηµοτικοί σύµβουλοι κ.κ.: 1) Αλευράς 
∆ιονύσιος, 2) ∆ικαιουλάκος Βασίλειος, 3) Μπάκας ∆ηµήτριος, 4) Οικονοµάκου Μαρία, 5) Ράλλης 
Γεώργιος και 6) Τσερώνης Κων/νος.  
 
Στην συνεδρίαση κλήθηκαν επίσης όλοι οι Πρόεδροι των Τοπικών Συµβουλίων επειδή το 
πρώτο θέµα της ηµερήσιας διάταξης αφορά και τα Τοπικά ∆ιαµερίσµατα. Από αυτούς 
παραβρίσκονται οι Πρόεδροι των Τοπικών Συµβουλίων: 1) Πηγών κ. Αλάµαρας Πέτρος, 2) 
Αντικαλάµου κα Αργυροπούλου Βασιλική, 3) Αρτεµισίας κα Βασιλάκη Γεωργία, 4) Νέδουσας κ. 
Βεργινάδης Νικήτας, 5) Λαδά κ. Βουτσής Γεώργιος, 6) Λεϊκων κα Κάτσαρη – Τσαούση 
Παναγιώτα, 7) Ελαιοχωρίου κ. Κούτρος Χρήστος, 8)  Αλαγονίας κ. Μέλιος Ιωάννης, 9) 
Ασπροχώµατος κ. Νίκας Ιωάννης, 10) Βέργας κ. Χειλάς Ευάγγελος και 11) Καρβελίου κ. 
Χρυσοµάλης Ιωάννης, ενώ δεν παραβρίσκονται οι Πρόεδροι των Τοπικών Συµβουλίων 1) Μ. 
Μαντίνειας κ. Κουµουνδρούρος Νικόλαος και 2) Σπερχογείας κ. Περρωτής Παναγιώτης. 
 
Στη συνεδρίαση επίσης προσκλήθηκε, σύµφωνα µε την υπ’ αριθ. 39/2007 απόφαση του 
∆ηµοτικού Συµβουλίου, και ο επικεφαλής του συνδυασµού «∆ηµοτική Αγωνιστική Κίνηση 
Καλαµάτας» κ. Νικόλαος ∆ιασάκος, ο οποίος δεν παραβρίσκεται.  
 
Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόµιµη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της  
συνεδρίασης παρουσία του ∆ηµάρχου  Καλαµάτας  κ. Παναγιώτη  Ε. Νίκα.  
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……………………………………………………………………………………………………………... 

Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 20ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης 
µε τίτλο : 

Παραγωγή ενηµερωτικού τηλεοπτικού βίντεο για την διαχείριση των απορριµµάτων – 
κοµποστοποίηση. 

 
Η από 23-9-2010 εισήγηση της ∆ιεύθυνσης Καθαριότητας & Αµαξοστασίου του ∆ήµου 
Καλαµάτας η οποία ήταν στο φάκελο του θέµατος για την ενηµέρωση των µελών του Σώµατος 
έχει αναλυτικά ως εξής:  
 
«ΘΕΜΑ:  «Παραγωγή ενηµερωτικού τηλεοπτικού βίντεο για την διαχείριση των 

απορριµµάτων - κοµποστοποίηση» 

Με αφορµή την παραχώρηση κάδων οικιακής κοµποστοποίησης στους δηµότες 
µας που έχουν εκδηλώσει σχετικό ενδιαφέρον κρίνεται σκόπιµη η παραγωγή ενός 
τηλεοπτικού βίντεο µε θέµα την διαχείριση των απορριµµάτων στο ∆ήµο µας γενικά 
και µε την αναλυτικότερη παρουσίαση της οικιακής κοµποστοποίησης.  
Συγκεκριµένα θα γίνει ανάλυση των ρευµάτων ανακύκλωσης που λειτουργούν 
αυτή τη στιγµή στην πόλη µας, παρουσίαση των δράσεων του δήµου σε θέµατα 
διαχείρισης απορριµµάτων και αναλυτική παρουσίαση της οικιακής 
κοµποστοποίησης (µέθοδος, τρόπος λειτουργίας, οφέλη κλπ), έτσι ώστε να επιτευχθεί 
αποτελεσµατική ενηµέρωση και ευαισθητοποίηση των δηµοτών µας στα θέµατα 
αυτά. Το φιλµ θα αναρτηθεί στην ιστοσελίδα του ∆ήµου και θα παρουσιασθεί στις 
εκδηλώσεις του ∆ήµου που πραγµατοποιούνται σχετικά µε τη διαχείριση των 
απορριµµάτων. 

Συγκεκριµένα οι εργασίες που θα συµπεριληφθούν για την παραγωγή του 
βίντεο έχουν ως εξής: 

Παραγωγή τηλεοπτικού φιλµ διάρκειας 17 λεπτών µε θέµα: « Ολοκληρωµένη 
διαχείριση απορριµµάτων – Ανακύκλωση – Κοµποστοποίηση», συγγραφή κειµένων, 
συγγραφή σεναρίου, συλλογή υλικού και φωτογραφιών, παραγωγή ηχητικού 
θέµατος (εκφώνηση κειµένου, ηχογράφηση, επεξεργασία ήχου), animation, λήψη 
πλάνων, επεξεργασία πλάνων και φωτογραφιών, µοντάζ, (πλάνων, εικόνων, ήχου), 
τελική επεξεργασία οπτικού και ηχητικού υλικού, οργάνωση & επιµέλεια 
παραγωγής. 

 Η προϋπολογιζόµενη δαπάνη για την παραγωγή του φιλµ όπως αναλύεται 
παραπάνω ανέρχεται στο ποσό των 2.900,00 € και θα βαρύνει τον Κ.Α. 
20.7425.02 µε τίτλο : «∆απάνες Υλοποίησης Προγράµµατος Οικιακής 
Κοµποστοποίησης».   
 

Ο ∆ΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑΣ &  
ΑΜΑΞΟΣΤΑΣΙΟΥ 

ΠΑΠΑ∆ΟΠΟΥΛΟΣ ΓΙΑΝΝΗΣ 
ΠΕ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ» 

 
Για το παραπάνω θέµα διεξάγεται διαλογική συζήτηση η οποία έχει ως εξής:  

 
Συµφωνούµε, ναι εντάξει.  
Κατά τροµακτική σύµπτωση έχουν συσσωρευτεί το τελευταίο διάστηµα 

χιλιάδες διαφηµιστικά σποτ. Εκπληκτική σύµπτωση, συγχαρητήρια.  

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ:  
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Τρία χρόνια δεν υπήρχε κανένα σποτ, επί της ουσίας δηλαδή τρισήµιση και ξαφνικά το 
τελευταίο διάστηµα συσσωρεύονται διαφηµιστικά σποτ για κοσµοποστοποίηση, για 
ανακύκλωση, βοµβαρδισµός, βοµβαρδισµός, βοµβαρδισµός, εκδηλώσεις …  

 
∆ύο χρόνια … 

 
Τι δύο χρόνια;  
 

Πήραµε 150.000 € … 
 
Τα ξέρουµε αυτά. Τα έχουµε πάρει καιρό αυτά κ. ∆ήµαρχε. 
 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι τα πήραµε εµείς, αυτή η ∆ηµοτική Αρχή … 
 
Εντάξει δεν τα έχετε τώρα. Ξέρετε πότε έχουµε πάρει την απόφαση αυτή; 
Πάρα πολύ καιρό την έχουµε πάρει, τις δράσεις που πρέπει να γίνουν. ∆εν 

συζητήσαµε τις δράσεις που πρέπει να γίνουν;  
Τέλος πάντων, ναι θα πούµε, αλλά θα πρέπει να υπάρχει µία στοιχειώδης προσοχή.  
Εάν θα γίνει το Νοέµβριο και δεν γίνει τώρα ποια είναι η διαφορά;   

 
 Ο χειρισµός του συγκεκριµένου προγράµµατος είναι υπηρεσιακός, δεν είναι 
πολιτικός.  

Πήραµε ως επιβράβευση την τελευταία χρονιά 150.000 €, τα οποία τα επιστρέφουµε στην 
ανακύκλωση µε προγράµµατα για την ενδυνάµωσή της. Αυτό γίνεται και τίποτε άλλο. ∆εν 
έχουµε κανένα λόγο, κανένα λόγο ειλικρινά να χρησιµοποιούµε τρόπους οι οποίοι θα 
επηρεάσουν ενδεχοµένως το εκλογικό αποτέλεσµα. Κανέναν, µα κανέναν τρόπο. Ο σχεδιασµός  
είναι υπηρεσιακός µπορείτε να απευθυνθείτε στην υπηρεσία, είναι µακρόχρονος για να γίνει 
ένα βίντεο, αυτό το βίντεο έχει παρουσιασθεί πριν από δύο µήνες, ένα µήνα στην εκδήλωση 
της κοµποστοποίησης, έχει γίνει από την άνοιξη περίπου και έχει συγκεκριµένες στοχεύσεις. 
Τίποτε άλλο.  
Με την ευκαιρία να ανακοινώσω στο Σώµα, κ. Καµβυσίδη ιδιαίτερα σ’ εσάς, ότι στις 16 
Οκτωβρίου έρχεται εδώ ο SKAI, για να κάνει εδώ µια µεγάλη εκδήλωση στην πλατεία για την 
ανακύκλωση ηλεκτρικών και ηλεκτρονικών συσκευών. Να έρθετε αύριο σε επαφή µε τον κ. 
Κυριακίδη νοµίζω για να κάνετε όλες εκείνες τις ενέργειες που απαιτούνται. Κύριε Πολίτη να 
δώσετε χώρο στην πλατεία και οποιαδήποτε άλλη υποστήριξη να δοθεί διότι θα υπάρξει και 
πανελλήνια προβολή της πόλης και των προσπαθειών της.   
 
 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο µε την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης αφού λαµβάνει υπόψη 
του την παραπάνω εισήγηση,    
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι    Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 
I. Εγκρίνει την παραγωγή τηλεοπτικού φιλµ διάρκειας 17 λεπτών µε θέµα: 

«Ολοκληρωµένη διαχείριση απορριµµάτων – Ανακύκλωση – Κοµποστοποίηση», 
συγγραφή κειµένων, συγγραφή σεναρίου, συλλογή υλικού και φωτογραφιών, 
παραγωγή ηχητικού θέµατος (εκφώνηση κειµένου, ηχογράφηση, επεξεργασία 
ήχου), animation, λήψη πλάνων, επεξεργασία πλάνων και φωτογραφιών, 
µοντάζ, (πλάνων, εικόνων, ήχου), τελική επεξεργασία οπτικού και ηχητικού 
υλικού, οργάνωση & επιµέλεια παραγωγής, σύµφωνα µε όσα αναφέρονται στην 
από 23-9-2010 εισήγηση της ∆ιεύθυνσης Καθαριότητας & Αµαξοστασίου του 
∆ήµου Καλαµάτας η οποία καταχωρείται στο ιστορικό της απόφασης αυτής. 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ:  

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ:  

∆ΗΜΑΡΧΟΣ:  

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ:  

∆ΗΜΑΡΧΟΣ:  
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II. Εγκρίνει τη δαπάνη ποσού δύο χιλιάδων εννιακοσίων ευρώ (2.900,00 €) για την 
επίτευξη του παραπάνω σκοπού και τη διάθεση ισόποσης πίστωσης  σε βάρος 
του Κ.Α. 20.7425.02 του δηµοτικού προϋπολογισµού οικον. έτους 2010 µε τίτλο 
«∆απάνες Υλοποίησης Προγράµµατος Οικιακής Κοµποστοποίησης».   

   
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασµα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 

ΤΟ ∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ  

Καρατζέας Ν. Παναγιώτης 1. Αθανασόπουλος Κων/νος 

 2. Γιαννακούλας Γρηγόριος 

 3. Γουρδέας Ανδρέας  

 4. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 

 5. Ηλιόπουλος Παναγιώτης 

 6. Καµβυσίδης Ιωάννης 

 7. Κλείδωνας Θεοφάνης  

 8. Κοσµόπουλος Βασίλειος  

 9. Κουδούνης Αργύριος 

 10. Κουρκουτάς Γεώργιος 

 11. Λαγανάκος Γεώργιος 

 12. Μιχαλόπουλος Σωτήριος   

 13. Μπάκας Ιωάννης  

 14. Μπασακίδης Νικόλαος  

 15. Μπούχαλης ∆ηµήτριος  

 16. Νταγιόπουλος Γεώργιος   

 17. Παπαµικρούλης Παναγιώτης  

 18. Πολίτης ∆ηµήτριος 

 19. Σπίνος Γεώργιος  

 20. Τσακαλάκου Σταυρούλα  

Ακριβές Απόσπασµα 
Καλαµάτα, 8 Οκτωβρίου 2010 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  
ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

 
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ Ν. ΚΑΡΑΤΖΕΑΣ 


